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Dovoľte mi, aby som vás srdečne pozdravil v prvý deň nového roka 2025 v mene vedenia obce, poslankýň a poslancov obecného 
zastupiteľstva, a v neposlednom rade aj vo svojom mene.

Na úvod príhovoru je na mieste položiť si otázku, aký bol rok 2024. Rok 2024 odbitím polnoci posledného dňa v roku sa stal 
súčasťou histórie. Minúty, hodiny, dni, týždne zostávajú už len v našich spomienkach a činoch. Prežili sme ho v každodenných 
radostiach i starostiach. Prežitý čas sme rozdelili medzi prácu, rodinu, osobné záujmy, ale v nejednom prípade aj spoločný verejný 
život v našej obci. Určite ho každý z nás napĺňal podľa svojich predstáv.

Posledné roky, ktoré boli poznačené pandémiou, následne vojnou u našich susedov, energetickou krízou, preverili našu spoloč-
nosť ako celok, ale aj každého jednotlivca. Preto sa mi patrí na prahu nového roka poďakovať všetkým, ktorí sa v uplynulom roku čo 
i len najmenším spôsobom pričinili o rozvoj a zveľadenie našej obce a prispeli k obohateniu jej duchovného, kultúrneho, športového 
i materiálneho života. 

Uplynulý rok bol z pohľadu samosprávy druhým rokom štvorročného volebného obdobia rokov 2022 - 2026.
Pri tejto príležitosti sa chcem v mene svojom úprimne poďakovať za pomoc a podporu v uplynulom roku, ktorú nám prejavili občania pri riešení spoločných obecných 

problémov a úloh.
Aj uplynulý rok sme sa snažili v samospráve pre občanov a obec prinášať konkrétne riešenia, ktoré zlepšia podmienky pre život, skvalitnia služby, činnosti v samosprá-

ve, zveľadia obecný majetok, prinesú spoločenský, duchovný a kultúrny rozmer do života jednotlivca a aj celej obce.
Život v našej obci, našom spoločenstve bol oveľa bohatším, ako by sa na prvý pohľad mohlo zdať. Obec, samospráva, ale aj spoluobčania riešili množstvo aktivít, 

investičných akcií a podujatí. Z celého radu spomeniem len niektoré.
V investičnej činnosti obec zabezpečila rekonštrukciu s cieľom zníženia energetickej náročnosti v našej materskej škole. Na budove materskej školy žiari nová fasáda, 

zmenil sa spôsob vykurovania budovy z plynového vykurovania na vykurovanie modernými tepelnými čerpadlami. Na streche jedálne je inštalovaná už štvrtá fotovoltic-
ká elektráreň na našich obecných budovách. K tomu pribudli rekuperačné jednotky vo všetkých miestnostiach materskej školy. Všetky tieto opatrenia urobili z materskej 
školy modernú, energeticky úspornú budovu, v ktorej sa budú naše deti cítiť komfortne. V skončenom roku sme zrealizovali rekonštrukciu ďalšej miestnej cesty v Cin-
torínskej ulici. V skončenom roku sme zabezpečili vymaľovanie spoločných priestorov v budove zdravotného strediska. Okrem týchto investičných akcií sme zrealizovali 
množstvo drobných opráv na obecnom majetku, zabezpečili sme starostlivosť o zeleň, kosenie verejných priestranstiev a cintorínov. 

Vedenie obce a zamestnanci obce pokračovali aj v roku 2024 v príprave projektov pre získanie nenávratných finančných prostriedkov zo zdrojov Európskej únie, resp. 
štátu, s cieľom zlepšiť, skvalitniť život v našej obci. Zo všetkých spomeniem len niektoré: projekt na podporu opatrovateľskej služby v našej obci, projekt na rekonštrukciu 
miestnej cesty na Ulici dekana Dúbravického. K týmto projektom treba priradiť ďalšie projekty, ktoré boli použité na športové, kultúrne, duchovné, spolkové podujatia. 

Ďalším momentom, ktorý zásadným spôsobom ovplyvnil fungovanie samosprávy v roku 2024, bola energetická a finančná kríza, ktorá zasiahla celú našu spoločnosť. 
S radosťou a zároveň aj hrdosťou môžem skonštatovať, že obec Močenok zvládla aj tieto náročné úlohy. Obec neobmedzovala činnosť v žiadnej oblasti svojho života 
z dôvodu nedostatku financií.

Rok 2024 bol bohatý na kultúrne, spoločenské, športové a duchovné podujatia v našej obci. Festival Gorazdov Močenok, Dni obce, fašiangy, degustácie, akadémie 
našich škôl, koncerty, divadelné predstavenia, podujatie pre deti a dospelých, športové turnaje vo futbale, hádzanej, stolnom tenise, karate organizované pre všetky vekové 
kategórie sú priestorom pre športové vyžitie športovcov, ale sú zároveň najlepšou možnou reklamou pre našu obec. 

Močenok je bohatý aj svojou spolkovou a záujmovou činnosťou, ktorú napĺňajú jednotliví členovia, pri ktorej obohacujú a spríjemňujú svoje životy, ale pripravujú 
krásne chvíle aj nám ostatným. Športové kluby, záujmové združenia poľovníkov a vinárov, umelecké súbory, občianske združenia, organizácie zabezpečujúce starostli-
vosť v sociálnej oblasti pre našich seniorov, dobrovoľní hasiči, ktorí pomáhajú chrániť naše životy a majetok. Všetky naše spolky, združenia, kluby sú naším spoločným 
bohatstvom.

Nie menšou spoločnou úlohou je v našej obci spoločne budovať spoločenstvo, ktoré navzájom dokáže počúvať jednotlivé názory, reagovať na oprávnené potreby jed-
notlivcov a aj celku, pomenovať verejný záujem, ktorý následne uplatňujeme v rozhodnutiach, postupoch a konkrétnych každodenných riešeniach. 

Samospráva obce dostala od vás, milí spoluobčania, vo voľbách mandát spravovať obecný majetok. Táto úloha vôbec nie je jednoduchá, ale za zastupiteľstvo a seba 
môžem povedať, že je najdôležitejšou spoločnou úlohou. Lebo len rozumné hospodárenie, citlivé prerozdeľovanie peňazí, s ktorými obec hospodári, nám umožní napĺňať 
naše predsavzatia v jednotlivých oblastiach života našej obce. S radosťou môžeme konštatovať, že minulý rok bol v tejto oblasti pre našu obec úspešný. Podarilo sa nám 
v ekonomickej oblasti fungovania obce udržať trendy nastolené v predchádzajúcich rokoch. Udržali sme ekonomickú kondíciu našej obce na výbornej úrovni. Túto sku-
točnosť konštatuje nezávislá inštitúcia, ktorá hodnotí hospodárenie obcí a miest. Obec nemá v tejto chvíli dlh v komerčných bankových inštitúciách. Dosiahnutý stav nám 
napriek zložitej ekonomickej situácii umožnil spolu s nenávratnými financiami, o ktoré sa v uplynulom období uchádzali v rámci projektov, realizovať viaceré investičné 
zámery v obci. Stav, ktorý sa nám podarilo dosiahnuť, je výsledkom systematickej práce, zodpovednosti za spoločný majetok, ale aj záväzok do budúcnosti pokračovať 
po takto vytýčenej ceste.

Tak, ako som už avizoval v minulosti, neopustili sme a verím, že ani neopustíme, cestu neustáleho informovania a dialógu samosprávy s občanmi. Lebo som vnútorne 
presvedčený, že len na hodnotách pravdy a otvorenosti sa dá budovať dôvera občanov k voleným orgánom samosprávy. Dôvera občanov v zastupiteľstvo a aj vedenie obce 
je záväzkom, ale aj hlavnou motiváciou do našej spoločnej práce v samospráve.

Pri prekonávaní všetkých problémov, pri riešení vytýčených úloh, pri odpovediach na položené otázky sa budeme opierať o podporu a dôveru spoluobčanov.
Moje poďakovanie patrí aj všetkým zamestnanom obce Močenok, ktorí svojím prístupom zásadným spôsobom prispeli k naplneniu úloh, ktoré stáli pred samosprávou 

obce v roku 2024. Bez ich práce a osobnej účasti by sa nám nepodarilo dosiahnuť spomínané výsledky.
Som presvedčený, že len spoločne s vami, milí spoluobčania, sa nám v samospráve našej obce podarí úlohy realizovať správne v prospech nás všetkých aj v nastávajú-

com roku 2025. Čaká nás rok, v ktorom budeme riešiť úlohy v investičnej oblasti. Rozvoj obce, získavanie finančných prostriedkov z grantov a projektov, zabezpečovanie 
spoločenského, kultúrneho, športového života v obci. Ale akokoľvek náročný bude nastávajúci rok, akékoľvek problémy prinesie, sme tu preto, aby sme ich prijímali a riešili 
s absolútnou zodpovednosťou.

1. január - deň, kedy začíname nový rok 2025, je aj dňom, kedy oslavujeme štátny sviatok - Deň vzniku samostatnej Slovenskej republiky. Pripomeňme si tento 
významný míľnik v našej histórii. 

Na záver môjho príhovoru mi dovoľte, aby som vám poprial zdravie, šťastie, pokoj a pohodu, úspechy v osobnom aj pracovnom živote, ale aj v našom spoločnom 
spolunažívaní v našej obci - v Močenku.

 Želám všetkým občanom úspešný, pokojný a láskou naplnený rok 2025!
Roman URBÁNIK, starosta obce Močenok

Vážení spoluobčania, milí Močenčania!
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OBSAHDo redakcie sme dostali milý list od pána Konštantína Hollaya z Prešova, 
syna lekárnika, ktorý v našej obci pôsobil. Prajeme mu a rovnako aj pani 
Bobkovej, ktorá takisto žije v Prešove, v roku 2025 veľa zdravia a pohody.

Vážená redakcia!
Pozdravujem vás z nášho mesta a prosím o zverejnenie oznamu.
Dňa 6. 12. 2024 sa pani Mária Bobková dožila 99 rokov. Spolu 
s manželom Jurajom učili v základnej škole vo 
vašej obci. Pani Bobková je stále čulá, zdravá 
a  teší sa vždy na časopis, ktorý si prečíta 
a spomienkami je v obci.
Prosil by som touto cestou pozdraviť od nej 
seniorov v obci, mnohých z nich učila.
Ďakujem a prajem veľa úspechov v roku 2025.                         
         Ing. Konštantín Hollay

K  vybudovaniu centra cirkulárnej eko-
nomiky, teda spaľovne, v blízkosti našej 
obce sa v roku 2021 konali verejné pre-
rokovania v dotknutých obciach a mes-
te Šaľa, niekoľkokrát sa o problematike 
rokovalo na obecných zastupiteľstvách 
a občania obce posielali na ministerstvo 
k  predmetnému návrhu svoje pripo-
mienky.
Ministerstvo životného prostredia Slovenskej 
republiky, odbor posudzovania vplyvov na 
životné prostredie 13. januára 2023 súhlasi-
lo s  realizáciou navrhovanej činnosti Centra 
cirkulárnej ekonomiky Šaľa. Schváleniu mi-
nisterstvom predchádzali dodané podklady 
navrhovateľa, spomínané verejné prerokova-
nia a doručenie stanovísk inštitúcií a občanov 
k navrhovanej činnosti, ktoré potom posudzo-
vali odborníci, a opätovne ich doplňujúce in-
formácie skúmalo ministerstvo a mohli na ne 
reagovať aj účastníci konania.
Proti záverečnému stanovisku ministerstva, 
ktoré súhlasilo s  vybudovaním cirkulárneho 
centra v  navrhovanom rozsahu, bolo doruče-
ných niekoľko desiatok rozkladov, jednoducho 
povedané námietok. Podávatelia nesúhlasili 
najmä s  navrhovanou činnosťou a  umiestne-
ním prevádzky.

Napadnuté rozhodnutie ministerstva a  predlo-
žený spisový materiál preto preskúmala Oso-
bitná komisia Ministerstva životného prostredia 
SR pre konanie vo veciach rozkladov. Komisia 
zistila, že podané rozklady spĺňajú podmienky 
na začatie konania. Odvolací orgán preto požia-
dal Ministerstvo životného prostredia, sekciu 
zmeny klímy a ochrany ovzdušia o stanovisko. 
Stanovisko dodala aj sekcia obehového hos-
podárstva, odbor odpadového hospodárstva 
a  svojimi vyjadreniami prispelo aj 36 ďalších 
účastníkov.
Odvolací orgán preskúmal napadnuté závereč-
né stanovisko ministerstva a  toto rozhodnu-
tie zrušil. Vo svojom odôvodnení sa stotožnil 
takmer so všetkými výrokmi a  argumentmi 
ministerstva, v jednom prípade sa však stotožnil 
s  námietkou podávateľov rozkladov, ktorí na-
mietajú, že navrhnutý investičný zámer mal byť 
vypracovaný minimálne v dvoch alternatívach, 
ktoré majú byť navzájom porovnávané v  rôz-
nych charakteristikách. Obe navrhnuté varianty 
sa však nachádzajú v tesnom susedstve chemic-
kého podniku, sú od seba vzdialené menej ako 
1,5 km a  v  skutočnosti navrhovateľ neponúka 
dve rôzne alternatívy, ktoré by mohli mať odliš-
ný vplyv na životné prostredie. Odvolací orgán 
skonštatoval, že je nevyhnutné, aby predložené 

varianty, pre ktoré má byť vykonané hodnotenie 
vplyvov na životné prostredie, spočívali nielen 
v  rozdielnom umiestnení, ale ich variantnosť 
musí spočívať v technickej, technologickej alebo 
výraznej lokalizačnej odlišnosti variantov tak, 
aby mohol správny orgán posúdiť odlišnosť ich 
vplyvu na životné prostredie a vybrať ten, ktorý 
je priaznivejší.
Na základe týchto skutočností minister život-
ného prostredia Tomáš Taraba 1. októbra 2024 
zrušil záverečné stanovisko Ministerstva život-
ného prostredia SR a vrátil vec na nové preroko-
vanie a rozhodnutie.
Ministerstvo v rámci nového prerokovania vydá 
na základe stanovísk doručených k zámeru nový 
rozsah hodnotenia, v  rámci ktorého určí navr-
hovateľovi dopracovanie nového variantu na-
vrhovanej činnosti. Ten má spĺňať podmienku 
technickej, technologickej alebo výraznej lokali-
začnej odlišnosti navrhovanej činnosti.

Rozhodnutie ministra o plánovanej spaľovni

V roku 2025 želá všetkým čitateľom časopisu Močenok pevné zdravie, pokoj, pohodu a osobné 
aj pracovné úspechy redakcia časopisu.
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V  poslednej štvrtine roka sme občanov 
informovali o tom, aby si skontrolovali svoje 
nádoby na komunálny a na biologicky roz-
ložiteľný odpad, či ich majú opatrené čipom 
a  či nie sú poškodené. Dôvodom bol nový 
systém zberu odpadov, v ktorom smetiarske 
auto nevysype nenačipovanú ani poškode-
nú nádobu. Môže sa stať, že čip z  nádoby 
počas manipulácie vypadne, je preto v  zá-
ujme všetkých občanov, aby si svoje nádoby 
pravidelne kontrolovali, a  v  prípade, že sa 
im čip stratil, je potrebné túto skutočnosť 
nahlásiť v obecnom úrade, aby im mohli byť 
nádoby znova načipované. 

Čo sa týka poškodených nádob, tie je po-
trebné vymeniť za nové. Nádobu si občan 
môže kúpiť kdekoľvek, podľa všeobecne zá-
väzného nariadenia obce však má byť nádo-
ba na zmesový komunálny odpad čierna a na 
biologicky rozložiteľný odpad by mala byť 

pre ľahkú identifikáciu hnedá. Ak si občan 
nádobu objedná na obecnom úrade, dostane 
ju už načipovanú na svoje meno a nemusí už 
problém s čipovaním riešiť. Ak si občan kúpi 
inde, mal by si dávať pozor na to, aby mala ná-
doba na vrchnom okraji zospodu miesto pre 
umiestnenie čipu. Potom musí v  obecnom 
úrade požiadať o načipovanie nádoby.

Pripomíname, že domácnosti, ktoré majú 
maximálne štyroch členov, majú nárok na 120 
l nádobu na komunálny odpad a domácnosti 
s  piatimi a  viac členmi majú nárok na 240 l 
nádobu na zmesový komunálny odpad. Kaž-
dá domácnosť má nárok na jednu 120 l ná-
dobu na biologicky rozložiteľný odpad. V prí-
pade, že niekto potrebuje viac nádob, musí si 
priplatiť skutočné náklady na ich vysýpanie.

Opätovne tiež pripomíname, že nádoby je 
nevhodné preťažovať, lebo to je najčastejšia 
príčina ich poškodenia, a keďže zberové auto 

každú nádobu váži, je takáto nádoba potom 
nereklamovateľná. Niektoré nádoby majú 
vyznačené, koľko odpadu do nich môže ísť, 
pre jednu 120 l nádobu je to približne 60 kg, 
hmotnosť sa môže mierne líšiť podľa druhu 
plastu, ktorý výrobca použil. 240 litrová ná-
doba unesie dvojnásobok, teda 120 kg odpa-
du.

Kontrola smetných nádob občanmi

V lete uplynulého roka sme vás informovali o plánovanom projekte vybudovania 
stanice rýchlej zdravotníckej pomoci v našej obci. Stanica bude vybudovaná z finančných 
prostriedkov Plánu obnovy a viac ako rok sa riešili legislatívne záležitosti a verejné obstarávania. 
„V uplynulých dňoch víťaz verejného obstarávania začal s výstavbou jednoposádkovej záchrannej 
zdravotnej stanice v Močenku v Hájskej ulici. Obec Močenok, teda vedenie obce a obecné zastupi-
teľstvo, sa touto problematikou zaoberalo už v roku 2023. Po verejnom obstarávaní a určení víťaza 
sa v Močenku začala budovať táto stanica, je to jedna z desiatich budovaných záchranných staníc v 
rámci juhozápadného Slovenska. Táto stanica prinesie novú službu v prednemocničnom ošetrení a 
starostlivosti o pacientov a bude mať nepretržitú prevádzku. Mala by byť dokončená niekedy kon-
com budúceho kalendárneho roka,“ spresnil informácie starosta obce Roman Urbánik. 

Záchranná zdravotná stanica bude slúžiť najmä pre spádovú oblasť Močenok – Horná Kráľová 
– Hájske. Vzhľadom na jej umiestnenie bude dobre dostupná autom s parkovacími možnosťami. 
Nepretržite v nej bude slúžiť vždy jeden pracovník. Zdravotná pomoc v prípade nepredvídaných 
udalostí by sa tak mala v našej obci a okolí stať dostupnejšou a v mnohých prípadoch môže vyriešiť 
situáciu bez potreby navštíviť nemocnicu.

V rámci projektu vznikne na celom Slovenku 55 záchranných staníc. Tá naša by mala začať ob-
čanom slúžiť v závere roku 2025.

Dom smútku na hornom cintoríne 
nebol rekonštruovaný od svojho postave-
nia, teda už asi 40 rokov. Vždy sa na budove 
urobili nevyhnutné opravy a  zatiaľ dobre slúžil 
svojmu účelu. Teraz sú už však niektoré rekon-
štrukčné práce nevyhnutné a prvé sa začali za-
čiatkom novembra. „Jednou z investičných akcií 
roku 2024 je aj čiastočná rekonštrukcia domu 
smútku na hornom cintoríne. V týchto dňoch 
sme začali s realizáciou výmeny okien a vcho-
dových dverí, budeme pokračovať vybudovaním 
informačného systému, ktorý bude slúžiť na 
zverejňovanie informácií o  zosnulom, a takisto 
prejdú čiastočnou rekonštrukciou aj niektoré 
priestory v rámci domu smútku,“ potvrdil sta-
rosta obce Roman Urbánik.

V  interiéri budú vymenené niektoré dvere, 
zrekonštruované časti predeľovacích priečok 
alebo dohotovené parapetné dosky na oknách. 
Do užívania bude zavedený informačný systém, 
ktorý nahradí čierne súkno s menom, prípadne 
fotografiou zosnulého, to bude na obrazovke 
umiestnenej oproti vchodu do domu smútku. 
Rovnaký informačný systém bude nainštalovaný 
aj dome smútku na dolnom cintoríne.

Výstavba záchrannej stanice Nové okná  
v dome smútku
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Každoročne sa v našej obci udeľujú šti-
pendiá študentom denného štúdia vyso-
kých škôl, ktorí majú trvalý pobyt v našej 
obci.  Záujemcovia o udelenie štipendia si 
na úrad podávajú vždy do konca októbra 
žiadosti, ktoré následne vyhodnocuje 
Komisia pre školstvo, mládež a šport pri 
obecnom zastupiteľstve. V  roku 2024 sa 
o  obecné štipendium uchádzali tri štu-
dentky a  udeľovanie štipendií sa konalo 
29. novembra 2024 v obradnej sieni obec-
ného úradu.

Prítomným, medzi ktorými boli okrem 
vedenia obce aj rodičia študentov, poslanci 
obecného zastupiteľstva, členovia komisie 
školstva a zástupcovia škôl z našej obce, sa 
prihovoril starosta obce Roman Urbánik. 
Všetky študentky sa odovzdávania z dôvo-
du zaneprázdnenosti nemohli zúčastniť, ale 
zastupovali ich mamy, ktoré za ne prevzali 
ocenenia. O  obecné prospechové štipen-
dium sa uchádzali Veronika Horňáková, 
Adela Kútna a  Nikola Suchá. Všetky štu-
dentky študujú na Univerzite Komenského 
v Bratislave, jedna na pedagogickej fakulte 
a dve na fakulte fyziky, matematiky a infor-
matiky. Štipendium, teda finančná čiastka, 
bolo v tomto roku odovzdané Adele Kútnej 
a  Nikole Suchej, Veronika Horňáková zís-
kala poukaz na nákup v kníhkupectve. „Je 
to veľká motivácia, že dostávame aj oce-
nenie, a je to aj skvelá príležitosť nejako sa 
možno aj ukázať, takže si myslím, že to je 
veľmi dobre. V prvom rade by som sa veľmi 
pekne chcela poďakovať za túto možnosť aj 
za ocenenie, ktoré som teda mohla dostať, 
a v neposlednom rade by som určite chce-
la odporučiť mladším generáciám, keďže ja 
už končím, a motivovať ich, aby sa zapojili,“ 
tešila sa z udelenia štipendia Nikola Suchá. 
„Dcéra ešte nevie, že získala to štipendium, 
ani som jej ešte neposlala sms, ale vie, kde 
som. Ja som rada, že obec poskytuje toto 
štipendium, viem, do čoho vrazí tie penia-
ze, študentovi sa každé jedno euro zíde,“ te-
šila sa z dcérinho úspechu mama Mariana 
Kútna. „Ja som veľmi vďačná za to obecné 
štipendium, je dobre, že to obec udeľuje, 

lebo tým študentom to pomôže na nákup 
pomôcok alebo iných vecí. Som veľmi hrdá 
na dcéru, pretože to jej štúdium je dosť ťaž-
ké, majú dosť veľa úloh vypracovávať, veľa 
sa učí a naozaj sa venuje tomu štúdiu,“ po-
vedala nám mama študentky Veroniky Ve-
ronika Horňáková.

Pri prijímaní všeobecne záväzného na-
riadenia o obecnom prospechovom štipen-
diu bolo prvotnou myšlienkou predkladate-
ľov podporiť šikovných študentov vysokých 
škôl. Zatiaľ sa každoročne prihlásilo nie-

koľko študentov s výborným prospechom. 
„Som veľmi rád, že aj v tomto roku sa našli 
študenti, ktorí dosiahli veľmi dobré študij-
né výsledky, získali nové vedomosti, repre-
zentovali samých seba, svoju rodinu, ale aj 
našu obec a myslím si, že je to veľmi dobrý 
počin v samospráve našej obce, že dáva zre-
teľ aj na študijné výsledky našich mladých 
spoluobčanov, a takýmto spôsobom ich 
dokáže oceniť. Ja všetkým študentom, kto-
rí boli dnes ocenení, blahoželám a prajem 
tým, ktorí v tomto školskom roku študujú 
na vysokých školách, aby sa im darilo a aby 
dosiahli veľmi dobré výsledky,“ tešil sa zo 
šikovných mladých v obci starosta Roman 
Urbánik. „Chcela by som zablahoželať štu-
dentom, ktorí boli tento rok ocenení,“ pri-
dala sa s prianím aj predsedníčka Komisie 
pre mládež, školstvo a  šport pri obecnom 
zastupiteľstve Lucia Tóthová.

Prítomní v závere pár chvíľ strávili spo-
ločnými rozhovormi.

■ 11. novembra si každoročne pripomína-
me Deň červených makov. Je to deň veno-
vaný pamiatke vojnových veteránov, a preto 
sa volá aj Deň vojnových veteránov. V tento 
deň bolo v  roku 1918 podpísané prímerie 
medzi Spojencami a Nemeckom, čím sa na 
západnom fronte skončila 1. svetová vojna. 
Starosta obce Roman Urbánik a prednostka 
úradu Lucia Benčíková v tento deň položili 
veniec k  pamätníku obetiam vojen na hor-
nom cintoríne, zapálili sviecu a symbolicky 
si tak uctili všetkých vojakov bojujúcich za 
slobodu.

■ 17. novembra si pripomíname Deň boja 
za slobodu a demokraciu. V roku 2024 sme 
si pripomenuli už 35. výročie boja študen-
tov, umelcov a ostatných skupín obyvateľstva 
Československa za zvrhnutie komunistické-
ho režimu. Nežnou revolúciou, nenásilným 
odporom voči komunistickej moci, ktorá tr-
vala od 17. novembra do 29. decembra 1989, 
si ľudia vynútili pád totality a nástup nového 
režimu.

■ V  sobotu 23. novembra 2024 sa v  Jelen-
ci konala tradičná Jedenástka roka, ktorú 
každoročne organizuje Oblastný futbalový 
zväz Nitra. Futbalový klub Močenok zís-
kal ocenenia aj v  tomto roku. V  kategórii 
najlepší mládežníci získala cenu v  kategó-
rii U13 talentovaná Michaela Lenčéšová, 
v  kategórii najlepší mládežnícki tréneri bol 
právom ocenený tréner U9 Samuel Skalický 
a  zastúpenie sme mali aj v  najprestížnejšej 
kategórii, kategórii Jedenástka roka, v ktorej 
si cenu prevzal Norbert Keszely, ktorý bol za 
svoje výkony v rovnakej kategórii ocenený aj 
v uplynulom ročníku.
  Gratulujeme!

■ V  rovnakom termíne, teda v  sobotu 23. 
novembra 2024, sa v  Zlatých Moravciach 
konali Majstrovstvá Západoslovenského 
zväzu karate juniorov, starších a  mladších 
dorastencov a 2. kolo Pohára zväzu. Moče-
nok zastupovalo 9 talentovaných karatistov 
v kategóriách od 10 do 17 rokov. Našim re-
prezentantom sa v Moravciach dobre darilo, 
domov priniesli až 15 cenných kovov. Tri 
medaily za 1. miesto získali Zara Holubja-
ková, Patrik Konečný a Georg Pistovič. Tri 
strieborné medaily si vybojovali Dáša Dičé-
rová, Eliška Lenčéšová a Petra Maláriková. 
Bronzom sa môžu pochváliť Dáša Dičérová, 
Zara Holubjaková, Eliška Lenčéšová a  Sa-
manta Sabová, Adam Konečný si vybojoval 
dve bronzové a Patrik Konečný až tri bron-
zové medaily.
  Blahoželáme!

Aktuality z obce Obecné prospechové štipendium
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V  sobotu 23. novembra 2024 sa 
v priestoroch kultúrneho strediska usku-
točnilo Katarínske požehnanie mladých 
vín spojené s  ich ochutnávkou. Podujatie 
zorganizoval Vinohradnícky spolok Urban 
Močenok v spolupráci s obcou. Prítomných 

privítal predseda spolku Roman Lenčéš, 
prihovoril sa im starosta obce Roman Ur-
bánik a mladé vína najmä močenských vi-
nárov požehnal vdp. dekan Peter Michalov: 
„Zišli sme sa, aby sme požehnali mladé 
vína práve ku svätej Kataríne. Je to pekná 
tradícia, zvyk, že sa snažíme, aby sme sa 
poďakovali Pánu Bohu v tom požehnaní za 
všetky dobrodenia, ktoré nám preukazuje, a 
aj víno, ako bolo aj v modlitbe bolo poveda-
né, je vlastne symbolom. Zbytočné sú naše 
namáhania bez Božieho požehnania, takže 

dôležité je aj tento Boží rozmer v tom všet-
kom vidieť. Bez tej ľudskej práce, to si každý 
z nás uvedomuje, sa nič veľmi neurodí, ale 
dôležitý je ten rozmer toho Božieho požeh-
nania, takže chcem Pánu Bohu poďakovať 
za všetkých, ktorí pracujú vo viniciach, a 

chcem Pánu Bohu 
poďakovať aj za 
úrodu.“ 

Z požehnania 
mladých vín, ktoré 
symbolicky plati-
lo na všetky vína 
v  pivniciach viná-
rov, a z bohatej náv-
števnosti podujatia 
mal radosť aj pred-
seda vinohradníc-
keho spolku Roman 
Lenčéš. „Je to tretí 
ročník Katarínske-
ho požehnania mla-

dých vín. Po tomto pomerne neúspešnom 
vinárskom roku, v ktorom sme sa potýkali s 
ťažkými chorobami už vlastne druhý rok za 
sebou, tak sa nám podarilo nejaké vína do-
robiť a dúfame, že budú aj dobré, a dokonca 
vyzerajú tak, že sú asi lepšie ako vlani, takže 
z toho sa tešíme. Čo sa týka účasti, ľudí sa tu 
zišlo oveľa viac ako v minulých ročníkoch, 
tešíme sa z toho a budeme radi, keď to bude 
takto pokračovať aj v tých ďalších roční-
koch,“ tešil sa zo záujmu verejnosti Roman 
Lenčéš.

Vinári s radosťou ponúkali na ochutna-
nie vína, ktoré sa im v tomto roku podarilo 
dorobiť. Paleta bola pestrá – biele, ružové 
a  červené odrodové, cuvé aj zmesi v  rôz-
nom štádiu zrenia a čírosti a objavil sa do-
konca aj burčiak. Tešili sa, že je čo ponúknuť 
návštevníkom, pretože priebeh vinárskej 
sezóny naozaj nebol prajný. „Tento rok bol 
veľmi zlý, dosť nám to napadli choroby a aj 
tá úroda nebola bohvieaká. Minulý rok bol 
tiež podobný, ale sa nám podarilo zachrániť 
to víno, ale tento rok som nemal to šťastie, 
voľačo sme mali, ale nie je ani kvalita vyso-
ká, ani množstvo,“ konštatoval vinár Luboš 
Hipp. „Tento rok bol z vinárskeho pohľadu 
roku troška ťažší, bol veľký tlak chorôb, 
ale nejak sme to zvládli a tie vína, ktoré sa 
podarili urobiť v pivnici, tak sme s  nimi 
celkom spokojní a prekvapení hlavne, že 
sa to takto podarilo,“ mal trošku lepší rok 
vinár Tomáš Minár. „Pre mňa konkrétne 
bol tento rok mimoriadne náročný, lebo 
na vinohrad som nemal čas a neobral som 
ani bobuľku hrozna, vína, ktoré tu mám, sú 
z kúpeného hrozna, takže nepochádzajú z 
močenského chotára. Z tohoto hľadiska bol 
pre mňa, ale aj pre ostatných tento ročník 
mimoriadne náročný, čo sa týka chorôb,“ 
doplnil vinár Peter Pápay. Ochutnať mladé 
vínka prišli desiatky návštevníkov – viná-
rov aj priateľov a milovníkov vína. Pri vzor-
kách vín niekoľko hodín čulo debatovali.

V  pondelok 11. novembra 2024 sa vo 
Farskej pivnici na  Ulici dekana Dubravic-
kého konalo Svätomartinské požehnanie 
mladých vín. Svätomartinské vína sú prvé 
vína nového ročníka, ide o  vína svieže, 
ovocné a aromatické, ale už s typickým cha-
rakterom odrody. 

Podujatie zorganizoval už tradične ma-
jiteľ pivnice Miroslav Tóth, nadšený pod-
porovateľ udržiavania tradícií. „Dnes sa tu 
budú požehnávať vína z tohtoročnej úrody, 
to znamená, že vlastne v tomto našom re-
gióne, kto už má akú odrodu, prevažne sú 
to veltlíny, rizlingy, sauvignony a tak ďa-
lej, samozrejme, tá škála je omnoho širšia, 
lebo za posledných 10 rokov v našej obci 
obrovsky narástla úroveň vinárstva, mla-
dí ľudia začali pestovať vinohrady, začali 
otvárať pivnice, začali sa tomu venovať. Ja 
som veľmi rád, že som bol priekopníkom, 
že som ako prvý otvoril túto pivnicu, ktorú 
sme vykopali z  ruín, postavili ju na nohy, 
uviedli ju do života a začal som v nej túto 
tradíciu svätomartinských vín. Som strašne 
šťastný, že ako dôchodca som sa dožil toho, 

že môžem predať tú 
tradíciu, že niekto 
to už po mne za-
čne robiť, lebo ľudia 
majú záujem, nie je 
to o nejakom pití, 
ale je to kultúra, je 
to tradícia našich 
starých otcov,“ vidí 
vo vinárstve v  Mo-
čenku perspektívu 
Miroslav Tóth.

Mladé vína vi-
nárov z  našej obce, 
ale aj širšieho oko-
lia požehnal dekan 
Peter Michalov: 
„Aj tento rok sa 
stretávame, aby 
sme požehnali mladé vína práve na svia-
tok Sv. Martina, ako býva zvykom. Sme tu, 
aby sme sa aj touto formou poďakovali za 
všetky Božie dobrodenia, že nám daroval 
aj tohto roku úrodu, hoci niektorí hovoria, 
že bola slabšia. Takže táto modlitba požeh-

nania je poďakovanie za všetko, čo v tomto 
roku vinári dosiahli.“

Po požehnaní prítomní vinári a  hostia 
postupne chutnali jednotlivé mladé vínka 
a  v  príjemnom prostredí farskej pivnice 
o nich debatovali.

Katarínske požehnanie vínKatarínske požehnanie vín

Svätomartinské požehnanie vínSvätomartinské požehnanie vín
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Večer v  posledný novem-
brový deň sa začalo tohtoroč-
né adventné obdobie. Práve 
z  tohto dôvodu sa v  sobotu 
30. novembra 2024 konalo 
požehnanie adventného ven-
ca v  areáli obecného úradu. 
Pri tejto príležitosti sa zišli 
desiatky ľudí. Okrem ozdobe-
ného adventného venca, ktorý 
pripravili pracovníci obce a 
na ktorom žiarila prvá svieca, 
bol už rozsvietený aj vianoč-
ný stromček, ktorý evokoval 
blížiace sa Vianoce. Kultúrny 
program si pripravil ženský spevácky zbor 
Cantica, ktorý navodil slávnostnú atmo-
sféru. Adventný veniec požehnal kaplán 
Anton Štefánek. „Vstúpili sme dnešnou so-
botou večer do adventného obdobia. Pred 
malou chvíľou sme požehnali adventný 
veniec, už nám horí prvá adventná sviečka. 
Slovo advent pochádza z latinčiny - adven-
tus, to znamená príchod, aj týmto obdobím 
očakávame príchod Vianoc, ale viac teda 
príchod osoby, teda Ježiša, ktorý ako Boh sa 
stal človekom. Budeme si pripomínať jeho 
príchod v čase, ale zároveň druhý rozmer 

je to, že chce neustále prichádzať do našich 
životov, do našich sŕdc, do našich rodín, 
do našich obcí, miest, národov, do celého 
sveta a priniesť seba samého, pokoj a nádej, 
ktoré tak všetci potrebujeme. Zároveň je tu 
tretí rozmer, že príde v sláve, že ho očakáva-
me, je to čas očakávania, prípravy a k tomu 
máme aj adventný veniec, ktorý nám to 
chce pripomínať - štyri sviece, ktoré horia 
štyri adventné nedele, a vždy to svetlo, kto-
ré sa zapáli, symbolizuje práve Ježiša Krista, 
ktorý je svetlo sveta. Zároveň teda advent-
ný veniec má tvar kruhu, čo pripomína, že 

Boh je večný a že aj keď možno 
mnohé veci sa tak rúcajú a  roz-
padnú sa, predsa tu je nádej, že je 
tu niekto, v koho môžeme mať dô-
veru a nádej, a to je sám Boh. Tak 
si môžeme navzájom, keď sme sa 
tu stretli, priať krásny čas adventu 
aj vo svojich rodinách, otvorené 
srdcia pre príchod lásky a zároveň 
tú lásku aj žiť a niesť okolo seba 
vo svojich rodinách, medzi svoji-
mi blížnymi, aby sme si pomáhali 
vo svojich životoch, aby sme sa 
navzájom dvíhali, ako sám Ježiš, 
Boh, ktorý je všemohúci, ktorý sa 

stal človekom a úplne sa uponížil, aby nás 
vyzdvihol a zároveň nám dal aj príklad, aby 
sme si navzájom pomáhali, aby sme sa dví-
hali. O tom hovorí aj Svätý otec František, 
že ten jediný čas, kedy by som mal hľadieť 
na druhého človeka z výšky, je vtedy, keď ho 
chcem zdvihnúť, keď mu chcem napomôcť 
v jeho živote.“ 

Po požehnaní atmosféru ešte umocnil 
ženský spevácky zbor a  potom ešte náv-
števníci podujatia zotrvali v areáli obecné-
ho úradu, aby sa zahriali horúcim čajom 
a porozprávali sa s priateľmi.

Obec Močenok v  rámci októbra, Me-
siaca úcty k  starším, zorganizovala tra-
dičné a  obľúbené stretnutie seniorov. Pre 
jubilantov, teda seniorov, ktorí sa v  tomto 
roku dožili okrúhleho životného jubilea 65, 
70, 75, 80, 85 a  viac rokov bolo priprave-
né stretnutie v spoločenskej sále obecného 
úradu. Seniorov po vstupe do sály privítala 
hudba hudobnej skupiny KAMback a  po-
tom sa hosťom prihovoril starosta obce 
Roman Urbánik, dekan Peter Michalov 
a poslanec a predseda Komisie pre sociálne 
veci a bytové otázky Jozef Šuvada. V tomto 
roku slávilo v našej obci jubileum viac ako 
200 seniorov, obdarovaní boli vitamínovým 
balíčkom a  poďakovaním za celoživotnú 
prácu. „Obec Močenok má vo svojej pôsob-
nosti aj starostlivosť o seniorov. 
My sa počas roka snažíme o 
svojich rodičov a starých ro-
dičov starať, ako najlepšie vie-
me, a v rámci mesiaca október 
pripravujeme pre túto skupinu 
ľudí spoločenské posedenie, 
kde pozývame všetkých tých, 
ktorí dovŕšili významné životné 
jubileum, respektíve už majú 
viac ako 85 rokov. Aj v tomto 
roku sme pre našich seniorov 
takéto podujatie zorganizova-
li, ja som veľmi rád, že prijali 

pozvanie a že tu s nimi môžeme stráviť pár 
krásnych chvíľ,“ konštatoval starosta obec 
Roman Urbánik.

Návštevníci stretnutia debatovali so svo-
jimi priateľmi, spolužiakmi, známymi či 
susedmi, ktorých tu, možno aj po dlhšom 
čase, stretli. „Ja som sa tešil na toto stretnu-
tie, ja som čakal, že tu stretnem, samozrej-
me, rovesníkov, no ale aj starších ľudí, lebo 
už doma mi povedali, že už som dôchodca, 
keď ma pozvali. Ja sa tomu nebránim, ja ho-
vorím, že keď je človek zdravý, tak na veku 
ani nezáleží,“ povedal nám s úsmevom Er-
nest Packa.

„Je tu veľmi príjemná atmosféra, som tu 
rád a tí, ktorí neprišli, môžu ľutovať. Mož-
no sa hanbia, že už majú svoje roky, ale aj 

tie naše roky si musíme užívať, pokiaľ nám 
zdravíčko slúži,“ myslí si Ján Péli. „Prišla 
som, aby som sa stretla s ľuďmi, je to prí-
jemné posedenie. Inak nechodím nikde, 
tak mi to dobre padlo,“ tešila sa z podujatia 
Helena Kolenčíková. „Ja som chodil po sve-
te, na týždňovky, a preto som bol zvedavý, 
kto vlastne z mojich rovesníkov v Močen-
ku ešte býva, lebo keď chodím po dedine, 
veľa známych ľudí nestretávam. Preto som 
si myslel, že tu bude viac ľudí, ktorých po-
znám, ale nie je ich tu tak veľa,“ konštatoval 
Jozef Pecháč. „Pozvanie sem ma potešilo, 
v mojom veku, keď si na mňa niekto spo-
menie, tak sa mi to páči,“ dodala s úsme-
vom Mária Podhradská. „Som rád, že si nás 
starších obec všíma, niektorých ľudí som aj 

nespoznal, lebo som ich dlho ne-
videl, ale potom sme sa porozprá-
vali a spoznali sme sa. Veľmi dob-
re sa tu cítim, všetko je dobré,“ 
pochvaľoval si Marián Horváth. 
„Máme málo príležitostí stretávať 
sa a teraz sa porozprávame a je to 
dobré,“ dodala Mária Blehová. 

Počas celého stretnutia hra-
la živá hudba a  panovala skvelá 
atmosféra, bolo počuť ruch pria-
teľských rozhovorov, smiechu 
a  pohody. Všetkým jubilantom 
srdečne blahoželáme!

Požehnanie adventného vencaPožehnanie adventného venca

Úcta k staršímÚcta k starším
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Spevácky zbor pri Farskom kostole sv. 
Klimenta v Močenku v októbri 2024 slávil 
45. výročie svojho vzniku. Spomienkové 
stretnutie pri tejto príležitosti sa začalo svä-
tou omšou v kostole, ktorú zbor sprevádzal 
svojím spevom. Veľadôstojný pán Peter Mi-
chalov nezabudol počas omše ani na spo-
mienku na spevákov, ktorí sa už stretnutia 
nemohli zúčastniť: „Slávili sme teraz svä-
tú omšu, pri ktorej sme poďakovali Pánu 
Bohu za 45 rokov Speváckeho zboru pri 
Farskom kostole sv. Klimenta v Močenku, 

a ako sme mohli počuť, tak je to masa ľudí, 
ktorí pôsobili, pôsobia a s nádejou Božou 
budú pôsobiť v tomto zbore, ktorý je vý-
nimočný tým, že naozaj nie každá farnosť 
sa môže pochváliť tým, že má takýto zbor, 
ktorý sprevádza liturgie pri veľkých sláv-
nostiach, ale aj vo všedné nedele. Je to vzác-
nosť, ktorú si niekedy človek ani neuvedo-
muje, že čo tu všetko máme, lebo keď sme 
na niečo  zvyknutí, tak to berieme ako sa-
mozrejmosť, ale nič nie je samozrejmosťou, 

ani zbor, ani každý jeden člen zboru, lebo 
je to výnimočné, každý jeden člen musí 
priniesť niečo ako obetu, títo ľudia obetujú 
svoj čas, mnohé iné aktivity, aby boli tu, aby 
dokázali spestriť liturgiu pre všetkých nás 
ostatných. Preto dovoľte, aby som poďako-
val Pánu Bohu za všetko, čo robia, poprial, 
aby sprevádzali spevom v chráme Božom 
ešte dlhé roky, nech im Pán Boh pomáha.“

Stretnutia sa zúčastnila asi stovka býva-
lých aj terajších členov zboru. Zbor teraz 
vedie Šimon Boháč a  podujatia sa zúčast-

nili aj niektorí 
z  predošlých ve-
dúcich: Zuzana 
Lenčéšová, Miro-
slav Horňák a  Jo-
zef Rábek. Všetci 
členovia s  rados-
ťou prijali pozva-
nie na opätovné 
stretnutie po pia-
tich rokoch, aby 
si zaspomínali na 
spoločné zážitky, 
podujatia, ale aby 
si spoločne aj za-
spievali. „Ja som 

sa dostal do spevokolu ešte počas totalit-
ného režimu za socializmu a čo mňa tam 
tak držalo a čo ma tam priťahovalo, tak to 
bolo práve to spoločenstvo, to, čo sa inde 
nedalo nájsť a tu som to našiel, spoločen-
stvo mladých ľudí, ktorí mali jeden cieľ, a to 
bola oslava Boha piesňami,“ povedal nám 
Marek Horňák. „V zbore som začala spie-
vať, keď som mala okolo 15 rokov, vtedy ma 
zavolali kamarátky a začali sme chodiť taká 
partia z Kráľovej. Potom postupne sa to tak 

rozišlo na stredné školy, na vysoké školy a 
aj zbor sa tak na chvíľočku rozpadol. Keď 
znovu vznikol, tak ďalšie kamarátky ma 
zase zavolali, že poď spievať, a znova som 
sa pridala ku zboru a som rada, že môžem 
znova spievať. Je to také nadšenie na Božiu 
slávu spievať, aj to spoločenstvo je úžasné, 
spája nás viera a spev, lebo kto spieva, dva-
krát sa modlí, takže sa veľmi teším, že som 
znova v zbore a znova spievam,“ pridala sa 
aj Ivana Vörösová.

Terajší vedúci zboru Šimon Boháč je 
veľmi rád, že sa kvôli spoločenstvu týchto 
nadšencov môže opätovne vracať do Mo-
čenku a spievať a hrať počas svätých omší: 
„Spevokol som prebral po Zuzke Lenčéšo-
vej pred piatimi rokmi takto na stretávkovej 
a je to niečo úžasné, pretože každý máme 
svoje problémy, svoje povinnosti, svoje sta-
rosti. Častokrát fungujem v štýle, že si ces-
tou v električke zapnem naše nahrávky, keď 
spievame na omši alebo na Veľkú noc, na 
Vianoce a je to neopísateľný pocit, keď sa 
stretneme celé spoločenstvo, zaspievame si, 
pokecáme. Tí ľudia sú radi, že sa stretáme, 
že to stále spolu ťaháme, a ja som nesmier-
ne rád, že sa mi to darí s nimi skĺbiť napriek 
tomu, že môj život je úplne niekde inde a že 
sa vraciam do Močenku kvôli tomuto prá-
ve, a som za to veľmi rád a posielam im za 
to obrovské ďakujem. Ďakujem za to, že ich 
mám a že sú súčasťou môjho života.“

Záver svätej omše s koncertom, ktorý po 
nej nasledoval, sa niesol v duchu poslednej 
spoločne spievanej piesne, ktorá navodila 
veľmi príjemnú atmosféru pokračujúcu aj 
počas posedenia členov zboru v kultúrnom 
stredisku.

45. v ýročie speváckeho zboru45. v ýročie speváckeho zboru

Posledný novembrový piatok sa v 
kultúrnom stredisku niesol v  znamení 
sladkej vône palaciniek. Uskutočnila sa 
tu tradičná palacinková párty, ktorú ob-
ľubujú najmä deti. Podujatie každoročne 
organizuje spoločenstvo Rodina je viac. 
Palacinkovej párty predchádzala večerná 
svätá omša, po ktorej sa všetci presunuli do 
priestorov kultúrneho strediska. „Teším sa, 
že sa tu spolu môžeme stretnúť aj s deťmi, 
s mladými, s ich rodičmi aj vďaka občian-
skemu združeniu Rodina je viac, obci Mo-
čenok aj Farnosti Močenok a spolu môže-
me stráviť ten krásny čas aj po svätej omši, 
stretnúť sa aj s deťmi pri niečom sladkom 
a pri takom krásnom spoločnom čase. Deti 
sa z toho veľmi tešia, a keď sa deti tešia, te-
šíme sa aj my,“ spokojne konštatoval kaplán 
Anton Štefánek. 

Detičky sa nesmierne tešili na palacin-
ky, ktoré im piekli členovia spoločenstva, 
a  pridal sa aj starosta obce Roman Urbá-

nik. Niekoľko dóz s hotovými palacinkami 
priniesli aj viacerí rodičia detí, takže na vý-
ber boli rôzne palacinky. Okrem skvelých 
palaciniek organizátori pripravili pre deti 
aj zábavné súťaže, ako je sto-
ličkový tanec alebo guľovačka 
papierovými guľami, vrcho-
lom programu bola návšteva 
Shreka. „Veľmi sa mi tu páči, 
je tu dobre, dobrá atmosféra, 
dobré palacinky,“ konštatoval 
Šimonko. „Strašne sa mi tu 
ľúbi, mali sme palacinky, sto-
ličkový tanec a je to tu super, 
sú tu aj balóny,“ bola nadšená 
Alicka. „Prišla som sem, lebo 
palacinky mám rada, teším 
sa na všetky hry, je tu super 
kino, takže som rada. Je tu 
moja najlepšia kamoška a je 
to tu skvelé,“ so všetkým bola 
spokojná Emka. „Veľmi sa mi 
tu páči, lebo sú tu palacinky 
a Shrek,“ dodal Tobiasko.

Rodičia sa počas toho, keď sa ich deti 
zabávali, rozprávali alebo pomáhali s orga-
nizovaním zábavy. Pekné podujatie malo aj 
v tomto roku veľký úspech.

Palacinková pártyPalacinková párty
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V nedeľu 27. októbra 2024 sa v športo-
vej hale  konalo 1. kolo Západoslovenské-
ho pohára všetkých vekových kategórií 
v karate. Podujatie zorganizoval v spolu-
práci so Západoslovenským zväzom kara-
te klub Karate Močenok.

Úvod podujatia patril otvoreniu, počas 
ktorého všetkých srdečne privítal starosta 
obce Roman Urbánik, predseda Západo-
slovenského zväzu karate Peter Baďura i za-
kladateľ karate v  Močenku Miroslav Tóth. 
Potom program pokračoval odovzdávaním 
ocenení najúspešnejším športovcom zväzu 
za sezónu 2023 – 2024. Množstvo šikov-
ných detí, mládežníkov i dospelákov si pre-
vzalo poháre za dosiahnuté úspechy. „Vo 
všeobecnosti je dnes karate už mládežnícky 
šport, väčšinou sú to deti, kategórie maxi-
málne do 15 rokov, tých seniorov je len pár. 
Znamená to, že výkonnostný šport v rám-
ci regiónu veľmi nefunguje. Možno ešte v 
rámci reprezentácie Slovenského zväzu ka-
rate áno. Viac fungujú starší + 35 rokov, + 
45, + 55, to,  čo kedysi vôbec nebolo, zrejme 
tí, čo nesúťažili za mlada, súťažia za stara,“ 
povedal nám s  úsmevom Predseda ZsZK 
Peter Baďura. „Vo všeobecnosti je mládež-

níkov dosť, v rámci Západoslovenského 
zväzu máme 13 registrovaných klubov, spo-
lu to je okolo 450 členov. Súťažiť nie každý 
chce, mnohí chodia do telocvične, ale to, 
čo nacvičia, nejdú ukázať, ale teší nás, že 
máme takú širokú členskú základňu.“

Po otvorení a  oce-
ňovaní sa na ploche 
športovej haly roz-
behli súťaže. Na hra-
cej ploche boli pripra-
vené tri stanovištia, 
na ktorých sa pod 
dohľadom rozhodcov 
naraz konali súťaže. 
„Na 1. kolo Západo-
slovenského pohára 
detí a mládeže sa pri-
hlásilo 16 klubov a je 
otvorená súťaž, takže 
aj z iných zväzov pri-
šli. Súťažiť bude 139 pretekárov v 340 štar-
toch v kata, kumite a s palicou Bo,“ spresnil 
tréner domáceho klubu Štefan Móri. „Je to 
tu vďaka organizátorom pripravené ako na 
medzinárodnú súťaž, najmä vďaka páno-
vi Mórimu, trénerovi a celému jeho tímu. 
Po viac ako 40 rokoch mojej práce vidieť 
to ďalšie pokračovanie, a to človeku spra-
ví najväčšiu radosť, že už keď som tu neni 
ja, ale ten duch a tá myšlienka toho karate 
pokračuje. Robí sa tu dobré meno obci, sú 
tu dobrí nielen športovci, ale aj organizátori 
a veľká vďaka aj obci, starostovi aj všetkým 
týmto ľuďom, ktorí sú tu okolo, samozrej-
me, toto by nebolo, keby nás obec nedržala 
a nemala takéto podmienky, takúto krásnu 
halu, športoviská, telocvične a tak ďalej,“ 
spokojne konštatoval zakladateľ a sponzor 
domáceho klubu Miroslav Tóth. 

S organizáciou podujatia, ktoré pre celú 
spádovú oblasť zorganizoval pomerne malý 
klub, bol spokojný aj predseda Západoslo-
venského zväzu karate, ktorý sa zúčastňuje 
všetkých súťaží. „Mirko Tóth aj Pišta Móri 
sú ľudia, ktorí jednoducho vedia, čo majú 
robiť, čiže je na nich spoľahnutie, to, čo je 

treba, je spravené, stačí prísť, začať a skončiť 
a každý nech ide šťastný domov. Podstatné 
je, aby sa každý dobre cítil, a myslím si, že 
my tu máme taký priateľský vzťah medzi se-
bou, a to je podstata toho celého - stretnúť 
sa, odsúťažiť, uznať, rešpektovať výsledok, 

a to má byť cieľom,“ doplnil Peter Baďura. 
„S potešením môžeme konštatovať, že mo-
čenské športové kluby žijú svojím aktívnym 
životom, a o tomto mojom tvrdení svedčí 
aj skutočnosť, že napríklad dnes močenskí 
karatisti organizujú podujatie pre svojich 
kolegov, a ja som veľmi rád, že mladí ľudia 
merali cestu do Močenku, že si porovnajú 
svoje výkony a že budú môcť u nás prežiť 
pekný deň,“ tešil sa zo záujmu športovcov 
starosta obce Roman Urbánik.

Močenským karatistom sa v  domácej 
hale na 1. kole Západoslovenského po-
hára darilo, získali spolu 14 medailových 
umiestnení za cvičenie kata aj osobné sú-
boje kumite. Zlaté medaily si odniesli Dáša 
Dičérová a Adam a Patrik Koneční. O štyri 
strieborné medaily sa podelili Zara Holub-
jaková, ktorá získala dve, s Eliškou Lenčé-
šovou a Patrikom Konečným. Najviac bolo 
tretích miest, po dve získali Dáša Dičérová, 
Petra Maláriková a  Patrik Konečný a  po 
jednom Zara Holubjaková, Eliška Lenčéšo-
vá, Samanta Sabová a Oliver Mesároš.

Srdečne blahoželáme.

Karate v MočenkuKarate v Močenku
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V nedeľu 20. októbra sa v športovej hale v Tren-
číne uskutočnil reprezentačný zraz starších žiakov, 
na ktorom mala obec Močenok historicky prvé 
zastúpenie. Florbalový klub FBC Inferno Močenok 
reprezentovali dvaja talentovaní hráči Oliver Bo-
roš a Tomáš Bicek. „Som veľmi rád, že sa chlapci po 
rokoch tvrdej práce dostali do výberu reprezentácie. 
Táto skúsenosť im prinesie nielen mnoho nových po-
znatkov a zručností, ale aj motiváciu naďalej pracovať 
na sebe. Reprezentujú nielen svoj klub, ale aj našu 
obec na florbalovej scéne,“ komentoval nomináciu 
tréner Martin Lenčeš.

Počas intenzívneho 8-hodinového tréningu si 
mladí reprezentanti spolu s ďalšími štyridsiatimi ro-
vesníkmi vyskúšali kondičné aj technické cvičenia a 
nové tréningové prvky, ktoré spájajú moderné tren-
dy vo výchove mládeže. Tomáš Bicek, ktorý vekovo 
ešte patrí do kategórie starších žiakov, no pravidelne 
nastupuje za dorast, sa z nominácie tešil: „Hrať o ka-
tegóriu vyššie mi pomáha získať viac skúseností, ktoré 
môžem zúročiť aj medzi staršími žiakmi. Nominácia 

ma veľmi potešila a verím, že som tu nebol naposle-
dy.“ Podobné pocity vyjadril aj jeho spoluhráč,  Oli-
ver Boroš, žiak močenskej základnej školy: „Už len 
samotná sezóna sa vyvíja veľmi dobre a môj hetrik v 
prvom zápase možno prispel k nominácii. Tréning tu 
je veľmi rýchly a kondične náročný, no vidím, že naša 
práca v Močenku prináša ovocie. Verím, že sa sem 
dostane ešte viac našich chlapcov.“

Tréningový zraz priniesol mladým hráčom nielen 
nové poznatky, ale aj možnosť spoznať moderné tré-
ningové metódy a získať skúsenosti, ktoré ich môžu 

posunúť v ich kariére. Regionálne výbery tak slúžia 
ako odrazový mostík pre budúcich reprezentantov 
Slovenska na seniorskej úrovni. „Florbal v Močenku 
sa za posledné roky výrazne posunul vpred. Práca s 
mládežou prináša svoje ovocie a nominácia hráčov 
do regionálnych výberov je dôkazom, že aj v men-
ších kluboch dokážeme vychovávať talenty s veľkým 
potenciálom,“ pochválil prácu v  klube Patrik Meliš, 
tréner z Komisie reprezentácie a rozvoja vzdelávania 
SZFB.                Róbert Lešš

FBC Inferno Močenok

V stredu 4. decembra 2024 sa v športovej hale 
konal stolnotenisový turnaj žiakov o majstra 
okresu Šaľa. Podujatie zorganizoval Stolnote-
nisový oddiel v Močenku na základe úspešného 
projektu získaného prostredníctvom Nadácie 
Volkswagen, ktorá podporuje šport mládeže. 
Podujatie podporila aj obec Močenok a slávnostne 
ho otvoril starosta obce Roman Urbánik a  pred-
seda stolnotenisového oddielu Martin Gálik. „Od 
nadácie sme v projekte žiadali pomôcky, ako sú 
stolnotenisové stoly, ohrádky, loptičky, sieťky. Ten-
to turnaj organizujeme pre žiakov základných škôl. 
Prišli žiaci z Močenku, z Trnovca nad Váhom, zo 
Žihárca, z dvoch škôl zo Šale. Máme tu aj dievčatá, 
ktoré majú samostatnú kategóriu, a chlapci sú roz-
delení do štyroch kategórií. Chceme stolný tenis čo 
najviac propagovať medzi deckami. Plán je rozšíriť 
tieto turnaje na trošku vyššiu úroveň, niečo, ako sú 
Slovenské poháre mládeže, a tieto stoly z projektu 
nám pomôžu usporiadať veľké turnaje a  pomôže 
nám to aj v tréningových procesoch, zlepší to kva-
litu podmienok pre deti, mládež aj dospelých,“ te-
šil sa z úspešného projektu aj záujmu detí predseda 
STO Močenok Martin Gálik.  

Dievčatá mali osobitnú kategóriu a chlapci boli 
rozdelení podľa veku do kategórií do 9, do 11, do 
13 a  do 15 rokov. Deti si hru užívali, niektorí sú 
členmi stolnotenisových klubov, iní iba nadšenca-
mi tejto hry, ale všetci si prišli v prvom rade zahrať 

a zabaviť sa. „Chvíľu hrám stolný tenis a baví ma 
to. Budem sa snažiť čo najviac, aby som vyhral,“ 
povedal nám na začiatku turnaja Adam Skalický 
z Močenku. „Prišiel som si sem zahrať a, samozrej-

me, aby som nešiel do školy, ale v prvom rade som 
si prišiel otestovať svoje schopnosti, že ako dobre to 
viem hrať, a pozrieť sa, ako iní hrajú. V prvom zá-
pase som vyhral 2:0, tam sa mi dobre darilo, rozo-
hral som sa a hlavné je, že som vyhral prvý zápas, 
to je najdôležitejšie,“ tešil sa na celý turnaj Dejan 
Odráška z domáceho stolnotenisového klubu. „Ja 
stolný tenis hrám iba v škole, ja to netrénujem, 
ale skoro každú prestávku si to chodievam zahrať 
a mňa to baví, tak preto som prišla,“ prezradila 
Rebeka Blehová z močenskej základnej školy. „Tré-
nujem 4-krát do týždňa a také prvé alebo druhé 
miesto by som chcel,“ želal si Daniel Lipták zo 
Šale. „Je to len taká zábava pre mňa, netrénujem, 
5-krát som vyhrala, dvakrát som prehrala 2:1,“ do-

dala Michaela Jakubecová z Trnovca nad Váhom. 
„Zatiaľ som všetko vyhral a trénujem tu v stolno-
tenisovom klube,“ povedal nám bezprostredne po 
skončení jedného zo zápasov Ján Molnár. „Mňa to 
baví hrať, ale hrám iba v škole, prišiel som si dnes 
zahrať. Jeden zápas som vyhral a jeden prehral,“ 
konštatoval Matej Packa. „Štyri roky trénujem, te-
raz som dvakrát vyhral,“ dodal najmladší účastník 
turnaja Dominik Gálik.

Turnaj trval celé dopoludnie a v každej kategórii 
boli úspešní aj domáci hráči, dokonca vo všetkých 
chlapčenských kategóriách boli najúspešnejší hráči 
domáceho stolnotenisového klubu. V kategórii U9 
a U11 vyhral Dominik Gálik, v kategórii U13 De-
jan Odráška a v kategórii U15 Ján Molnár, v diev-
čenskej kategórii  zachránila meno Močenka Nela 
Molnárová, ktorá si vybojovala 2. miesto.

Blahoželáme.

Močenskí florbalisti reprezentovali obec na zraze slovenskej reprezentácie starších žiakovMočenskí florbalisti reprezentovali obec na zraze slovenskej reprezentácie starších žiakov

Stolnotenisový turnaj žiakovStolnotenisový turnaj žiakov
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Stíchlo navždy srdce zlaté,
zhasol na tvojich očiach svit,
ťažko sa nám bude bez teba žiť ...
Dňa 13. októbra 2024 sme si 
pripomenuli 1. smutné výročie smrti 
našej mamičky, babky a prababky 
Valérie Melovej.
S úctou spomínajú dcéry Gabika 

a Valika a syn Igor s rodinami.

Srdce láskavé prestalo biť,
nebolo lieku, aby mohlo žiť.
V nebeskom raji pokoj večný maj, 
buď naším anjelom, na zemi 
nás chráň.
Dňa 4. 11. 2024 sme si 
pripomenuli nedožitých 90-tych 
narodenín našej drahej mamy, 
babky a prababky Alžbety 
Blehovej.
Kto ste ju poznali, venujte jej tichú spomienku.

Úprimne ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom a známym, 
ktorí sa dňa 5. 11. 2024 prišli 
naposledy rozlúčiť s naším 
drahým manželom, otcom, 
dedkom a pradedkom Františkom 
Straňákom.  Ďakujeme za prejavenú 
sústrasť a kvetinové dary. Manželka, 
dcéra a syn s rodinami.

Ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom a známym, 
ktorí sa 5. novembra 2024 prišli naposledy rozlúčiť 
s naším drahým manželom, otcom a dedkom Štefanom 
Čagánekom.
Ďakujeme za prejavy sústrasti a kvetinové dary.
Smútiaca rodina.

Ďakujeme všetkým príbuzným, 
priateľom a známym, ktorí sa  
14. novembra 2024 prišli naposledy 
rozlúčiť s manželom, otcom 
a dedkom Tiborom Székelym.
Ďakujeme za prejavy sústrasti 
a kvetinové dary.
Smútiaca rodina.

Dňa 24. novembra 
2024 uplynuli 
tri roky, čo nás 
navždy opustila 
naša mama, babka 
a prababka Jozefína 
Boháčová  

a 24. decembra 2024 sme si pripomenuli šieste výročie, 
čo nás navždy opustil náš otec – apinko Dezider Boháč.
S úctou a láskou spomínajú dcéra a syn s rodinami, 
vnúčatá a pravnuk. Chýbate nám ♥♥.

Večer, keď slnko zem opúšťalo, Tvoje srdce sa navždy 
zastavilo. Odišla si tichou tmou, ticho so svojou bolesťou.
Nebolo Ti dopriate s nami byť,

nebolo lieku, aby si mohla ďalej 
s nami žiť.
Hviezdy Ti nesvietia, slnko 
nehreje, už sa k nám nevrátiš, 
už nie je nádeje. Prázdny je 
domov, smutno je v ňom, cestička 
k hrobu zostala len. Vydala si sa 
na cestu, kde chodí každý sám, 

a dvere spomienok nechala si dokorán. Zostalo len ticho, 
v očiach slzy a v srdci žiaľ.
Dňa 9. decembra sme si pripomenuli smutné druhé 
výročie, čo nás navždy opustila naša milovaná mamička 
a babička Tánička Lenická.
S láskou a úctou spomínajú dcéry a vnučka Amelka.

Dňa 9. 12. 2024 sme si pripomenuli 
4. výročie úmrtia nášho drahého 
manžela, otca, dedka a pradedka 
Ľudovíta Peca.
S láskou spomína celá rodina.

Dňa 14. decembra 2024 sme si 
pripomenuli 4. smutné výročie, čo 
nás navždy opustila naša milovaná 
mamička a babka 
Magdaléna Hippová.
S tichou spomienkou k tvojmu 
hrobu chodíme, kvety položíme 

a pri plamienku sviečky za teba sa pomodlíme.
Kto ste ju poznali, venujte jej tichú spomienku.
S láskou a úctou na teba spomíname. Smútiaca rodina.

Dňa 20. 12. 
2024 uplynulo 
20 rokov, čo 
nás navždy 
opustila naša 
mama, babka 
a prababka 

Mária Kohútová a 14. 2. 2025 uplynie 40 rokov, čo nás 
navždy opustil náš apo, dedko a pradedko František 
Kohút.
S láskou spomínajú deti, vnúčatá a pravnúčatá.

Dňa 27. 12. 
2024 uplynuli 
štyri roky, čo 
nás navždy 
opustil náš 
milovaný otec 
a dedko  

Gabriel Rábek a 21. januára 2025 uplynú dva roky, 
čo nás taktiež navždy opustila naša milovaná mama 
a babka Mária Rábeková, rodená Fraňová. 
Tí, ktorí ste ich poznali, venujte im spolu s nami tichú 
spomienku.

Dňa 28. 12. 2024 sme si pripomenuli 30. smutné výročie 
smrti nášho drahého otca, dedka a pradedka Jozefa 
Ištokoviča a zároveň si 27. 2. 2025 pripomenieme  
16. výročie smrti našej drahej mamičky, babky 
a prababky Valérie Ištokovičovej. Kto ste ich poznali, 
venujte im tichú spomienku. Smútiaca rodina.

Koho máme v mysli, zostáva 
stále s nami.
Dňa 29. decembra 2024 sme si 
pripomenuli 7. smutné výročie 
úmrtia nášho drahého Patrika 
Lenického.
S láskou spomínajú manželka, 

synovia, rodičia, súrodenci a ostatná rodina. Venujte mu 
tichú modlitbu.

Srdce láskavé prestalo biť, nebolo lieku, aby mohlo žiť. 
Čas plynie, život ide v diaľ, nám živým na teba zostane 
len spomienka a žiaľ.
Dňa 31. 12. 2024 sme si 
pripomenuli 4. smutné výročie od 
úmrtia našej drahej mamičky, 
babičky, prababičky a sestričky 
Heleny Blehovej. 
Ďakujeme za venovanie spomienky 
v modlitbách. S láskou a úctou 
spomína celá rodina.

Neplačte, že som odišiel,
len pokoj mi prajte a v srdci večnú 
spomienku si na mňa zachovajte.
Dňa 5. 1. 2025 si pripomíname 
1. výročie, čo nás navždy opustil 
náš drahý manžel, otec, dedko 
a pradedko Július Odráška.
S láskou a úctou spomína 

manželka, dcéry a syn s rodinami.

Každý z nás má v nebi niekoho, 
komu by chcel poďakovať za to, 
že ,,bol“ a povedať mu: ,,Veľmi mi 
chýbaš“.
Uplynul smutný rok, čo nás  
8. 1. 2024 navždy opustil náš drahý 
manžel, otec a dedko Štefan Brestič 
vo veku 81 rokov.

Dňa 10. januára 2025 si pripomíname smutné 10. výročie 
úmrtia našej mamy, babky, prababky a praprababky 
Kataríny Braunovej. S láskou spomínajú deti Magdaléna, 
Darina a Peter s rodinami.
Zapáľme sviečku a venujme jej, prosím, tichú 
spomienku. Odišla tíško, už nie je medzi nami, v našich 
srdciach žije stále spomienkami.

Dňa 12. januára 2025 uplynú  
2 roky, čo nás navždy opustil náš 
drahý brat a strýko Ing. Gabriel 
Lenčéš.
S láskou a úctou spomína celá 
rodina. Kto ste ho poznali, venujte 
mu tichú spomienku.

Čas ubieha a nevráti, čo vzal.
Len láska, úcta a spomienky v srdciach zostávajú.
Dňa 20. januára 2025 si 
pripomenieme piate smutné výročie, 
čo nás navždy opustil náš milovaný 
manžel, otec a dedko Michal Packa.
S tichou spomienkou k Tvojmu 
hrobu chodíme, kvety položíme 
a pri plamienku sviečky za Teba sa 
modlíme.
Kto ste ho poznali, venujte mu tichú spomienku.
S bolesťou v srdci a modlitbou na perách spomína 
smútiaca rodina.

Dňa 22. 1. 2025 si pripomíname 4. výročie, čo nás 
navždy opustil náš drahý manžel, tati a dedko Emil 
Straňák.

Nikdy nestratíš niekoho, koho nosíš 
v srdci ...
Možno stratíš jeho prítomnosť, jeho 
hlas, jeho vôňu,
ale to, čo si sa od neho naučil, to, 
čo ti po sebe zanechal, to nestratíš 
nikdy.

Smútočné oznamy
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Občianske združenie Castrum Ghymes sa venuje 
oprave hradu Gýmeš, ktorý patrí do katastrálneho 
územia obce Jelenec a stojí v pohorí Tribeč. 

Dobrovoľníci tu pracujú už od roku 2011, kedy 
občianske združenie vzniklo, aby zachránili alebo 
obnovili čo najväčšiu časť z  tejto historickej pamiat-
ky z 13. storočia. Všetky práce realizujú so súhlasom 
pamiatkarov, ak sa dá, svojpomocne a zadarmo, ak 
ide o  odborné práce, prizývajú odborníkov z  kon-
krétnych oblastí. Pomôcť im môžete pripojením sa ku 
komunite nadšencov, ktorí chcú zachovať toto histo-
rické miesto, prostredníctvom poukázania 2 % z daní 
alebo ľubovoľnou sumou na obnovu hradu. Viac in-
formácií o  projekte záchrany hradu Gýmeš získate  
na www.hradgymes.sk.

Hrad GýmešHrad Gýmeš

Pondelok - Streda - Piatok

9.00 - 12.00 h   13.00 - 16.00 h

Utorok - Štvrtok - Sobota

NA OBJEDNÁVKU

Mlynská 462 MOČENOK
(budova Zdravotného strediska) 

✆ 0902 709 552

www.mgs.sk

 KOMPLETNÉ REALIZÁCIE

 HROBOV A POMNÍKOV ZO ŽULY

NÁPISNÉ DOSKY - PORTRÉTY

SVIETNIKY - VÁZY - KRÍŽE - PÍSMO

ZÁKLADY - CHODNÍKY 

PONÚKAME KVALITNÉ PREVEDENIE

PRÁC ZA PRIJATELNÉ CENYˇ

ZBERNÝ	DVOR	
VEĽKOOBJEMOVÝ	ODPAD

	TVRDÉ	PLASTY	a	ELEKTROODPAD	

OTVÁRACIE	HODINY

UTOROK	-			8.00	-	15.00	h

ŠTVRTOK	-	8.00	-	15.00	h

SOBOTA	-				8.00	-	12.00	h

OTVÁRACIE	 HODINY

PONDELOK	 -	 zatvorený

UTOROK	-	8.00	-	15.00	h

STREDA	 - 	 zatvorený

ŠTVRTOK	-	8.00	-	15.00	h

PIATOK	 - 	 za tvorený

SOBOTA	 -	8.00	 -	 12.00	h

http://www.hradgymes.sk
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VYKUPUJEME:	

- železo	 	
-	farebné	kovy
(hliník,	meď,	mosadz,	nerez)

-	autobatérie

KKOOVVOOŠŠRROOTT		--  EEIIZZEENNss..rr..oo..

  UU zzkkaa  998855//22,,      MMOOCCEENNOOKK

REALIZUJEME:

-	paličské	práce

-	demontážne	práce

-	zber	elektroodpadu

Otváracie	hodiny:

PO-PIA	 	7.30-16.00h

SOBOTA	8.00-13.00h

tel.: 0911	915	591	

www.eizen.sk



Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 h

www.obchodtoth.sk

Vážení zákazníci a obchodní partneri:

chceli by sme Vám úprimne poďakovať za skvelú spoluprácu a vernosť, ktorú ste nám 
preukázali v uplynulom roku. Vaša dôvera a podpora sú pre nás nesmierne cenné a veľmi si 

ich vážime. Sme radi, že sme mohli byť súčasťou Vašich úspechov a spoločne dosiahli 
hodnotné výsledky.

Do nadchádzajúceho roka Vám prajeme veľa osobných aj profesijných úspechov, 
pevné zdravie a šťastie. Veríme, že naša spolupráca bude aj naďalej rásť 

a prinesie nové príležitosti a výzvy, ktoré budeme spoločne riešiť.

Tešíme sa na pokračovanie našej spolupráce 
a prajeme Vám šťastný a úspešný nový rok 2025!  

S úctou,
Spoločnosť TÓTH s.r.o.


